
Referat af generalforsamling BBK den 9.04.2024 

 

1. Valg af dirigent 
Bent Eskesen 

2. Formandens beretning 
Nis Crone Köser fremlagde beretningen. 
Se bilag. 
Kommentar til beretningen: 
Peter Poulsen: Er der en fremtid for børn og unge i BBK? Er der en fremtid for 
BBK overhovedet?  
Dirigenten opfordrede såvel bestyrelsen som alle medlemmer af BBK til at 
fortælle om klubben og opfordre til at spille i den. 

3. Redegørelse fra spilleudvalget 
Ulrik Häuser redegjorde for året, som er gået. 
- Rigtig god tilslutning til julebadminton. 
- Kom og spil arrangementer aflyst pga. for få tilmeldte 
- Ingen hold tilmeldt turnering pga. for ringe interesse. 

4. Kassereren aflægger beretning 
Vivi Bech Johansen aflagde beretning. Beretningen godkendt. 
Se bilag. 

5. Behandling af indkomne forslag, herunder fastsættelse af kontingent 
- Peter Poulsen havde indsendt flg.  
1. Er der styr på medlemmerne ved en evt. afstemning? 

Svar: Ordstyreren redegjorde for, at de medlemmer, der var til stede også 
havde stemmeret. 

2. Hvor findes klubbens vedtægter? 
Svar: De kan læses på klubbens hjemmeside. 

3. Ville det være en idé, at der på indkaldelsen til generalforsamlingen står, 
hvilke medlemmer af bestyrelsen, der ønsker genvalg? 
Svar: Der blev drøftet for og imod. 
Imødekommes. 

- Det blev besluttet, at kontingentet skulle være uændret, dvs. 300,-kr. 
6. Valg til bestyrelsen. Efter tur er Nis Crone Köser og Vivi Bech Johansen på valg 

Begge blev genvalgte. 
 

7. Valg af revisorer 
Genvalg af Peter Madsen og Erik Bendixen(suppleant) 

8. Evt. 
En snak om mødepligt til timerne: 



- I princippet kan der være 20 personer pr. time. Det er spillerne, der har 
tiden, der skal forsøge at finde afløser ved forfald. Afløserlisten, der 
hænger i klublokalet bruges. 

- Der føres ikke direkte opsyn, men bestyrelsen har en generel fornemmelse 
for, hvordan tiderne bruges. 

- Det hedder ikke længere cafeteria, men klublokale. 
 
 
p.b.v. 
Signe Mikkelsen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bilag: Formandens beretning  

 

BBK generalforsamling 9. marts  2024. 

Formandsberetning: 

                           Velkommen til BBK´s generalforsamling, som er nr. 58 i klubbens historie.  

                           Sæsonen 2023 – 2024 vil jeg her prøve at ridse op i korte træk.  

1. I ungdomsafdelingen har vi ikke haft nogen børn i år. Vi har i stedet ladet BIF 
Badminton få lov til at bruge vores to timer mandag fra 15.00 – 17.00 og onsdag 
fra 15.00 – 16.00 til deres børnehold. Om vi igen vil får børnehold vil vi tage op i 
bestyrelsen og det afhænger jo også af om det er muligt at få trænere. 

 

2. I Seniorafdelingen har vi haft 166 medlemmer mod 177 sidste år. Vi har tidligere 
skullet ansøge om tider via Conventus – det er nu ændret til at skulle gøres via 
Fritid-Vejles portal, KMD, hvor man søger om to timer af gangen – lidt mere 
besværligt end før, men det fungerer fint alligevel.  
Der er som sædvanligt blevet kæmpet mange brave kampe i løbet af vinteren.  

Kom og Spil arrangementerne og holdturnering vil Ulrik komme ind på senere. 

4.   Bestyrelsen har ikke ændret sig siden sidst. Det er fortsat Vivi der er kas-      

serer, Signe er sekretær, Ulrik står for spilleudvalget og dermed også vores ”Kom 
og Spil” for seniorer, Bent står for spilleplanen sammen med Vivi og han har også 
styr på ventelisten. Ungdomsafdelingen tager jeg mig af, sammen med Signe – 
det er jo ingen ben i, når der ikke er nogen børn.J 

5.   Vi har i år ikke afholdt forårsfest, men har haft vinsmagning med Jesper fra  

Vinoble Vejle, og med lækker tapas fra Enzo & C. Jesper havde sagt at han ikke 
ville   snakke om hans 20 år som trommeslager for Kim Larsen, men der kom nu 
alligevel et par af historierne igen. Der var i alt 48 der deltog – og alle gik derfra 
med et smil  på læben og en del smagsoplevelser rigere.  

Efter vinsmagningen kunne man bestille vin til senere afhentning i butikken. 

Nu må vi se hvad vi gør næste år og om vi nogensinde kommer til at afholde 
forårsfest i Slotstalden igen? Der er flere der har givet udtryk for at de var kede af 
at der ikke var forårsfest i år, men deltagerantallet har været dalende de sidste 
år. Vi får se. 

6.  Sæsonen var sluttede jo egentlig her ved udgangen af marts måned, men der 
er jo mulighed for  de mest udholdende kæmpere at fortsætte i april.  Så hvis I 
ikke allerede har gjort det, så skriv jer på listen her på opslagstavlen, der er 
endnu ledige pladser. 

     Jeg håber, at I alle har haft en rigtig god sæson, og at vi ses på banerne  

                            igen til september. 

                            Tak for i år!!! 

 

 Nis Crone Köser 

 Formand i Bredballe Badmintonklub. 



 

BREDBALLE BADMINTONKLUB 
Regnskab for året 2023-2024 

Resultatopgørelse 1.2.2023 – 31.1.2024 

Indtægter: 
       
  
166 seniores        46.400        
Indtægter i alt                                    46.400 
 
       
Udgifter : 
Generalforsamling        4.835 
Spilleomkostninger seniores                                    2.102 
      
Bestyrelsesmøder                                    4.400 
Vinsmagning                                                              13.905 
Medlemsmøde             2.843 
Lokale vinsmagning næste år        2.000 
Kontorartikler og gebyr        4.274 
Kontingenter  til foreninger        7.075 
Gaver            207 
        
Udgifter i alt       41.641 
 
ÅRETS 0VERSKUD                                    4.759 
     
       Balance pr. 31.1.2024 
Aktiver  
Girokonto                                 137.332 
  
AKTIVER I ALT                                 137.332 
 
Passiver 
Egenkapital  pr. 1.2.2023                                                                                                                              132.573 
Årets overskud         4.759 
PASSIVER  I ALT                                 137.332 
      Vejle den   
BESTYRELSEN :                   
 
                                                                                                                                    REVISORS ARBEJDE: 
       
                                                                                                         Beholdninger afstemt med udtog. 
       
                                                                                                                                   Stikprøvevis bilagskontrol af udgifter 

 


